

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

**Positive and Negative Inertia Indexes and Nullity of One Special Kinds of Tricyclic Graphs**

(一类特殊三圈图的正负惯性指数和零度)

C. L. XIE, H. C. MA.....623

**The Approximate Calculation Method and Curve of Some “Beyond Element” Definite Integrals**

(某些“积不出”函数的定积分近似计算方法及其原函数的近似曲线)

L. M. YANG, Z. J. WANG, P. MA, J. YU, W. CHEN.....631

**A Strong Convergence Theorem for a General System of Variational Inclusions in Banach Spaces**

(Banach 空间中变分包含组问题的强收敛性)

Y. Y. ZHU.....638

**The Popularization and Application of Matrix Form of Vandermonde’s Determinant**

(范德蒙行列式的矩阵形式推广及其应用)

S. Q. ZHOU, Y. BAI.....648

**Regualized Alternating Direction Method of Multiplies for Nonseparable Nonconvex Problem**

(正则化交替方向乘子算法求解非凸不可分离问题)

H. Q. HU, Y. Z. DANG, Y. P. ZHANG.....655

**Existence of Weak Solutions for a Class of Phase Field Models**

(一类相变模型的弱解存在性的研究)

M. CHEN.....666

**The Definition of Star Operator and Some Adjoint Operators on Compact Complex Manifold**

(紧复流形上的星算子定义及伴随算子)

Q. HUANG, Q. H. YANG, W. J. LU.....680